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В работе исследовано законодательство Германии предвоенного периода и периода Второй ми-
ровой войны, регулировавшее правовое положение чиновников войск вермахта. Проанализиро-
ваны правовые основы статуса чиновников и юридическая практика. Особенности правового по-
ложения были обусловлены двойственным характером деятельности. Сформулированы выводы о 
важнейшей роли института чиновников вермахта в механизме функционирования нацистской во-
енной машины.
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The paper examines the German legislation of the pre-war period and the period of the Second
World War, which regulated the legal status of officials of the Wehrmacht troops. The legal basis of the 
status of officials and legal practice are analyzed. The peculiarities of the legal situation were due to the 
dual nature of the activity. Conclusions are formulated about the most important role of the institute of 
Wehrmacht officials in the mechanism of functioning of the Nazi war machine.
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